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ZAPISNIK 
sa 120. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 13. novembar 2015. godine 
 

Sjednica je počela u 10:25 časova. 
Predsjedavao je Aleksandar Damjanović, predsjednik Odbora.  
Sjednici su prisustvovali poslanici: Zoran Jelić, Veljko Zarubica, Rešid Adrović, Filip 

Vuković, Almer Kalač i Damir Šehović. 
Sjednici nijesu prisustvovali poslanici: Milutin Đukanović, Strahinja Bulajić, Nebojša 

Medojević, Srđan Milić, Goran Tuponja i Nik Gjeloshaj. 
U svojstvu predstavnika predlagača sjednici su prisustvovali: Vladan Dubljević, 

generalni direktor za rudarstvo i geološka istraţivanja, Andrija Marojević, šef sektora za pravne 
poslove- JP Nacionalni parkovi, dr Šaleta Đurović, predsjednik Savjeta Agencije za elektronske 
komunikacije i poštansku djelatnost i Zoran Sekulić, direktor Agencije za elektronske 
komunikacije i poštansku djelatnost. 

 Sjednici su u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore prisustvovali: Ilija 
Đilas, predsjednik Sindikata Rudnika boksita i Nikola Ţugić, predstavnik samostalnog 
Sindikata Rudnika boksita. 

Rad sjednice su pratili predstavnici medija. 
 Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovaţno odlučivanje. 

Za sjednicu je utvrđen sljedeći: 
 

D N E V N I  R E D: 
-usvajanje zapisnika sa 116. sjednice- 

 
1. PREDLOG ZAKONA O IZMIRENJU OBAVEZA PREMA RADNICIMA RUDNIKA 

BOKSITA AD NIKŠIĆ KOJI SU USLED STEĈAJA PREDUZEĆA OSTVARILI PRAVO NA 
PENZIJU, koji su podnijeli poslanici Aleksandar Damjanović i Mladen Bojanić; 

 
2. FINANSIJSKI IZVJEŠTAJ SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE 

KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2014. GODINU; 
 
3. REALIZACIJA ZAKLJUĈAKA SKUPŠTINE CRNE GORE DONIJETIH POVODOM 

ODRŢANOG KONTROLNOG SASLUŠANJA RADI PRIBAVLJANJA INFORMACIJA O 
STEĈAJNOM POSTUPKU U SOLANI „BAJO SEKULIĆ“ AD ULCINJ i 

 
4. TEKUĆA PITANJA. 

*     *     * 
- Zapisnik sa 116. sjednice je usvojen bez primjedbi - 

*     *     * 
 
Prva tačka– PREDLOG ZAKONA O IZMIRENJU OBAVEZA PREMA RADNICIMA RUDNIKA 
BOKSITA AD NIKŠIĆ KOJI SU USLED STEĈAJA PREDUZEĆA OSTVARILI PRAVO NA 
PENZIJU, koji su podnijeli poslanici Aleksandar Damjanović i Mladen Bojanić  u skladu sa 
članom 137 stav 3 Poslovnika Skupštine Crne Gore  
 

Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, podsjetio je da je navedeni Predlog 
zakona dostavljen radi davanja mišljenja, s obzirom da se predlogom ovog zakona stvaraju 
obaveze za budţet Crne Gore.  
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Sjednici su u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore prisustvovali: Ilija 
Đilas - predsjednik Sindikata Rudnika boksita i Nikola Ţugić - predstavnik samostalnog 
Sindikata Rudnika boksita. 

U svojstvu predlagača zakona, poslanik Aleksandar Damjanović je obrazloţio  razloge 
za donošenje Predloga zakona o izmirenju obaveza prema radnicima Rudnika boksita ad Nikšić 
koji su usled stečaja preduzeća ostvarili pravo na penziju i istakao da se radi o iznosu sredstava 
od oko 1,2 miliona eura. Ukazao je da je Predlog zakona baziran na zaključcima Skupštine Crne 
Gore gdje je, između ostalog, predviđeno da Vlada treba da obezbijedi sve neophodne uslove za 
puno poštovanje zakonskih i obaveza predviđenih kolektivnim ugovorom prema zaposlenima 
Rudnika boksita, slično kao i prema bivšim zaposlenima Kombinata aluminijuma (KAP). 
Imajući u vidu navedeno, istakao je da bi se Predlogom zakona, omogućilo da se na isti način 
kao što je urađeno sa bivšim zaposlenima KAP-a izmire obaveze i prema sada bivšim 
zaposlenima Rudnika boksita. Ukazao je da predloţeni zakon upućen i Odboru za zdravstvo, 
rad i socijalno staranje kao i da je rok od  15 dana za davanje mišljenja Vlade Crne Gore istekao. 

Predstavnik Samostalnog sindikata Rudnika boksita, Nikola Ţugić, podsjetio  je da su 
zaključci Skupštine Crne Gore usvojeni prije par godina da su sprovedena tri socijalna 
programa po kojima je oko hiljadu radnika napustilo Rudnike boksita ad Nikšić. Ukazao je na 
potrebu da se riješi problem radnika koji su stekli pravo da idu u penziju i bio mišljenja da  su 
radnici Rudnika boksita u istoj situaciji kao i bivši zaposleni u KAP-u. 

Predsjednik Sindikata Rudnika Boksita, Ilija Đilas, ukazao je da je prva generacija 
radnika koja je 2009. i 2010. godine otišla u penziju, dobila penzije i otpremnine i bio mišljenja 
da isti tretman zasluţuju i preostalih 111 radnika koji su stekli pravo na penziju. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Filip Vuković i Damir 
Šehović. 

Nakon rasprave Odbor je odlučio da matičnom odboru – Odboru za zdravstvo, rad i 
socijalno staranje dostavi slijedeće 
 

M I Š L J E N J E 
 

Odbor je razmotrio navedeni Predlog zakona sa aspekta uticaja predloţenih rješenja na 
budţet Crne Gore. 
 
 Nakon što se upoznao sa razlozima za podnošenje Predloga zakona o izmirenju obaveza 
prema radnicima Rudnika boksita koji su, usljed stečaja preduzeća, ostvarili pravo na penziju, a 
kojim se predlaţe izmirenje potraţivanja 111 radnika Rudnika boksita po osnovu pripadajućih 
otpremnina u skladu sa Socijalnim programom, Odbor je konstatovao da sa aspekta uticaja 
predloţenih rješenja na budţet drţave, shodno Predlogu zakona i obrazloţenju, nijesu potrebna 
dodatna budţetska sredstva za 2015. godinu. 
 
 Takođe, Odbor je konstatovao da je za primjenu predloţenih rješenja potrebno 
obezbijediti finansijska sredstva za narednu budţetsku 2016. godinu, koja prema datim 
procjenama iznose 1.196.150,00eura. 
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Druga tačka - FINANSIJSKI IZVJEŠTAJ SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2014. GODINU; 
 

Predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost, Šaleta 
Đurović, dao je uvodne napomene o Finansijskom izvještaju sa Izvještajem o radu Agencije za 
elektronske komunikacije i poštansku djelatnost za 2014. godinu. 

 
Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović podsjetio je članove da je Vlada Crne Gore 

na osnovu člana 5 stav 1 tačka 3 Zakona o elektronskim komunikacijama dala mišljenje u kojem 
je navedeno: 
 

 da Agencija vodi materijalno značajne sudske sporove kao tuţena pred Osnovnim, 
Privrednim i Upravnim sudom i da nije rezervisala sredstva na ime navedenih sporova jer 
ne očekuje negativne efekte sudskih sporova 

 da su u poslovnim knjigama Pošte Crne Gore AD Podgorica iskazana potraţivanja od 
Agencije, u ukupnom iznosu od 6,68 mil.€ na ime pokrića gubitaka univerzalnog servisa za 
period od 2010. -2014. godine i da Agencija nije ni za ovu namjenu rezervisala sredstva 

 imajući u vidu da je Zakonom o poštanskim uslugama predviđeno da se gubici u obavljanju 
univerzalne poštanske djelatnosti obezbjeđuju iz kompenzacionog fonda Agencije i iz 
sredstava Agencije, Vlada je mišljenja da je hitno potrebno preduzeti mjere u cilju rješavanja 
problema. 

 
U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović i Veljko Zarubica. 
 
Odbor je, nakon rasprave, odlučio da podnese Skupštini slijedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

 
U uvodnom obrazloţenju predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i 

poštansku djelatnost (EKIP) rezimirao je aktivnosti Agencije u 2013. godini i naveo da Agencija 
svoje aktivnosti sprovodi u skladu sa nadleţnostima propisanim Zakonom o elektronskim 
komunikacijama i Zakonom o poštanskim uslugama i ukazao da je Predlog finansijskog 
izvještaja Agencije za 2014. godinu u potpunosti metodološki usaglašen sa finansijskim planom 
za 2014. godinu koji je usvojen na sjednici Skupštine Crne Gore 27. decembra 2014. godine. 
Istakao je da je Agencija u izvještajnoj godini vodila računovodstvene evidencije i sastavljala 
finansijske izvještaje u skladu sa Zakonom o računovodstvu i reviziji, međunarodnim 
računovodstvenim standardima i Pravilnikom o načinu pripreme, sastavljanja i podnošenja 
finansijskih izvještaja nezavisnih reglatronih tijela. Imajući u vidu da se pristup finansijskom 
planu razlikuje od računovodstvenog iskazivanja prihoda i rashoda, ukazao je da nije 
obezbijeđena njihova međusobna uporedivost. Takođe, naveo je da je Agencija za potrebe 
revizije finansijskih iskaza za 2014. godinu angaţovala ovlašćenog revizora „MV Konsalt doo“ 
Podgorica, koji je izvršio reviziju u skladu sa Zakonom o računovodstvu i reviziji. 
 

Odbor se upoznao sa podacima da je Agencija ostvarila ukupan prihod u iznosu 
4.655.141€, što je za 1,9% više od planiranih da su rashodi ostvareni u iznosu od 4.100.568 € što 
je za 2,1% manje od planiranih i konstatovao da procenat naplativosti ukupnog duga Agenciji u 
izvještajnom periodu iznosi 99% što ukazuje da je izvor finansiranja stabilan.  Imajući u vidu da 
je Agencija ostvarila i finansijske prihode po osnovu kamata u iznosi u od 66.471 €, predsjednik 
Savjeta Agencije je naveo da je poslovnu 2014. godinu Agencija završila sa ukupnom dobiti od 
621.043 € koji će shodno članu 27 Zakona o elektronskim komunikacijama, prenijeti u budţet 
Crne Gore. 
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Na Odboru je bilo mišljenja da je shodno Izvještaju o izvršenoj reviziji finansijskih iskaza 
od strane nezavisnog revizora Agencija u budţet drţave trebala prenijeti iznos 1.071.575 € i da 
je zbog razlike između prikazanog neto rezultata i neto dobiti do koje je došla Agencija u 
finansijskom izvještaju budţet drţave ostao uskraćen za oko 450.000 eura. Imajući u vidu 
navedeno, na Odboru je bilo mišljenja da EKIP nije poštovala pravilnik Ministarstva finansija o 
načinu pripreme, sastavljanja i podnošenja finansijskih izvještaja nezavisnih regulatornih tijela, 
pravnih lica, akcionarskih društava i društava sa ograničenom odgovornošću u kojima drţava 
ili opštine imaju većinski udio u vlasništvu kao i da navedeni podzakonski akt treba mijenjati 
kako bi dobili konzistentan i uniforman pravilnik za sva nezavisna regulatorna tijela i privredna 
društva u kojima drţava ima većinsko vlasništvo. Takođe, ukazano je da u poslovnim knjigama 
investicije u toku ne mogu biti evidentirane kao trošak. Ponovo je ukazano na problem 
višegodišnjeg spora između EKIP-a i Pošte Crne Gore koja od regulatora potraţuje 6,5 miliona € 
za troškove univerzalnog servisa i iskazana je dilema da će usvajanjem izmjena i dopuna 
Zakona o poštanskim uslugama koje su u skupštinskoj proceduri doći do riješavanja problema 
finansiranja univerzalnog poštanskog servisa. 

Na Odboru je pozitivnim ocijenjen Izvještaj o radu EKIP-a i konstatovano da su na jasan i 
transparentan način predstavljenje aktivnosti koje je Agencija sprovodila u prethodnoj godini.   

  
 Odbor se upoznao i sa mišljenjem Vlade Crne Gore koje dostavlja Odboru u skladu sa 
članom 5 stav 1 tačka 3 Zakona o elektronskim komunikacijama, a u kojem je saopšteno da 
problemi u naplati deficita univerzalnog servisa ugroţavaju poslovanje Pošte Crne Gore, i da je 
potrebno preduzeti mjere u cilju riješavanja istih. 
 

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa šest glasova ″za″ i jednim glasom ″protiv″ odlučio da 
predloţi Skupštini da usvoji slijedeći 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Izvještaj o radu i Finansijski izvještaj Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost za 2014. godinu. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Almer Kalač.  
 
 

Treća tačka - REALIZACIJA ZAKLJUĈAKA SKUPŠTINE CRNE GORE DONIJETIH 
POVODOM ODRŢANOG KONTROLNOG SASLUŠANJA RADI PRIBAVLJANJA 
INFORMACIJA O STEĈAJNOM POSTUPKU U SOLANI „BAJO SEKULIĆ“ AD ULCINJ 
 

Odbor za ekonomiju, finansije i budţet, u skladu sa Planom rada za 2015. godinu i 
Akcionim planom za jačanje zakonodavne i kontrolne uloge Skupštine Crne Gore za 2015. 
godinu, razmotrio je  stepen realizacije usvojenih zaključka Skupštine Crne Gore. 
 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović i Veljko Zarubica. 
  
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

 
Odbor za ekonomiju, finansije i budţet, u skladu sa Planom rada Odbora za 2015. 

godinu i Akcionim planom za jačanje zakonodavne i kontrolne uloge Skupštine Crne Gore za 
2015. godinu, razmotrio je stepen realizacije pet zaključka Skupštine Crne Gore, od 16. jula 2014. 
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godine, donijetih povodom odrţanog kontrolnog saslušanja radi pribavljanja informacija o 
stečajnom postupku u Solani „Bajo Sekulić“ AD Ulcinj. 
 

Pozivu za prisustvo sjednici odazvali su se Vladan Dubljević, generalni direktor za 
rudarstvo i geološka istraţivanja u Ministarstvu ekonomije i Andrija Marojević, šef sektora za 
pravne poslove  JP Nacionalni parkovi Crne Gore. 

Odbor je konstatovao da se pozivu za prisustvo sjednici nijesu odazvali predstavnici 
Ministarstva finansija i predstavnici Opštine Ulcinj iz objektivnih razloga . 

 
Na Odboru je konstatovano da je Javno preduzeće za nacionalne parkove Crne Gore  24. 

avgusta 2015. godine, zaključilo Ugovor o zakupu cjelokupne imovine privrednog društva AD 
Solana „Bajo Sekulić“u stečaju, na period od jedne godine, koja se sastoji od nepokretne 
imovine (zemljište i objekti ) i pokretne imovine (tehnološke linije – oprema za proizvodnju i 
preradu soli, vozila, građevinske mašine), kao i da je zapisnik o primopredaji cjelokupne 
imovine Solane „Bajo Sekulić“ potpisan 2. septembra 2015.godine. Takođe, konstatovano je da 
je  Vlada Crne Gore  na sjednici od 30. jula 2015. godine, povodom Informacije Ministarstva 
odrţivog razvoja i turizma o stanju u Solani usvojila zaključke, kojima se između ostalog, 
Ministarstvo ekonomije zaduţuje za obezbjeđenje uslova za uvođenje koncesionara za 
privrednu djelatnost. 
 

Andrija Marojević, šef sektora za pravne poslove - JP Nacionalni parkovi upoznao je 
Odbor o aktivnostima koje je JP-Nacionalni parkovi Crne Gore sprovodilo nakon zaključenja 
Ugovora o zakupu cjelokupne imovine privrednog društva AD Solana „Bajo Sekulić“u stečaju i 
naveo da je Ugovorom definisano da će ovo javno preduzeće da odrţava i unapređuje eko 
sistem područja Solane i da valorijuze prirodne potencijale. Takođe, podsjetio je da je 
zaključkom Vlade Crne Gore  odobren iznos od 314.200,00 € za uspostavljanje reţima zaštite na 
Solani. Ukazao je da je formirana komisija koja je izvršila popis imovine Solane i o istom sačinila 
zapisnik sa fotoelaboratom. Imajući u vidu navedeno, istakao je da je izvršeno  potpisivanje 
zapisnika o primopredaji cjelokupne imovine Solane. U cilju zaštite biodiverziteta, istakao je da  
su preduzimane potrebne mjere i radnje kako bi se odrţao i unaprijedio uspostavljeni eko 
sistem u zakupljenom području kao i da je  u cilju unaprijeđenja i zaštite područja sproveden 
postupak i izabrana firma koja će se baviti zaštitom prostora ulcinjske Solane i njene imovine i 
sprečavanjem svih vidova protivpravnih radnji na tom prostoru. Konstatovao je da je 
oformljeno i savjetodavno tijelo sa ciljem da se na transparentan način upravlja prostorom 
Solane i da se na jedan efikasan način vrši unapređenje rada na tom prostoru, kao i da je imajući 
u vidu zaključke Vlade izrađen Plan upravljanja ulcinjskom Solanom. Odbor se, takođe 
upoznao sa aktivnostima koje su u toku a koje se odnose na odrţavanje i servis pumpnih 
postrojenja, izradu studije ekonomske isplativosti proizvodnje soli, valorizaciju prirodnih 
potencijala, monitoring biljnih i ţivotinjskih procesa. 
  

Vladan Dubljević, generalni direktor Direktorata  za rudarstvo i geološka istraţivanja u 
Ministarstvu ekonomije naveo je da u slučaju objavljivanja tendera za dodjelu koncesija za 
istraţivanje i proizvodnju morske soli od strane Ministarstva ekonomije, JP-Nacionalni parkovi  
Crne Gore ne bi ispunjavalo uslove da se prijavi na isti. Bio je mišljenja da zaključak Vlade koji 
se odnosi na obavezu Ministarstva ekonomije za obezbijeđenje uslova za uvođenje koncesionara 
za privrednu djelatnost nije lako sprovesti. Takođe, ukazao je da proizvodnja soli iz morske 
vode treba da bude uređena po Zakonu o vodama i da bude u nadleţnosti Ministarstva 
poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede i Uprave za vode, a da je u nadleţnosti Ministarstva 
ekonomije da obezbijedi da proizvodnja soli bude ekološka, privredna djelatnost u okviru 
Emerland područja. 
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Na Odboru je ocijenjeno da su od odrţavanja kontrolnog saslušanja radi pribavljanja 
informacija o stečajnom postupku u Solani “Bajo Sekulić” AD Ulcinj  i usvajanja skupštinskih 
zaključaka (“Sl list Crne Gore”  br 31/14) napravljeni pozitivni pomaci u stepenu njihove 
realizacije. Ukazano je da je osnovni problem što i u toku treće sezone u Solani “Bajo Sekulić” 
AD Ulcinj nema proizvodnje soli i istaknuto da se treba pozabaviti riješavanjem problema koji 
se odnosi na definisanje perspektive ovog privrednog društva. Takođe, konstatovano je da je 
trenutno nedefinisano stanje ovog područja prema prostorno planskoj dokumentaciji i da 
postoji konflikt da se u Solani “Bajo Sekulić ad Ulcinj obezbijedi privredna ili neka druga 
djelatnost. Imajući u vidu ekološki i drţavni značaj Solane „Bajo Sekulić“ AD, činjenicu da je 
Javno preduzeće - nacionalni parkovi Crne Gore zaključilo Ugovor o zakupu cjelokupne 
imovine privrednog društva, da je još uvjek u  toku stečajni postupak kao i da postoje 
neslaganja u konceptu  razvoja ovog područja  između lokalne samouprave i drţave a koja se 
odnose na riješavanje problematike, na Odboru je ocijenjeno da  treba preduzeti odgovarajuće 
korake kako bi se poloţaj ovog privrednog društva što prije riješio. 

 
 Polazeći od konstatacija sa 103. sjednice Odbora odrţane 12. juna 2015. godine,  

generalni direktor Direktorata  za rudarstvo i geološka istraţivanja u Ministarstvu ekonomije 
naveo je da je ovo ministarstvo zatraţilo informacije od subjekata na koje se odnose skupštinski 
zaključci i to od : Fonda rada Crne Gore , Investiciono-razvojnog fonda , Elektroprivrede Crne 
Gore Ad Nikšić i Opštine Ulcinj. Nakon dostavljanja traţenih informacija ministarstvo će o 
sprovođenju skupštinskih zaključaka obavijestiti Odbor. 

   
Odbor je , takođe ukazao da se u odnosu na period od 12. juna 2015. godine , kada je ovo 

radno tijelo prvi put razmatralo realizaciju skupštinskih zaključaka koji se odnose na Solanu 
„Bajo Sekulić“moţe konstatovati slijedeće: 

Zaključak 1-  koji se odnosi na isporuku električne energije je realizovan ; 
Zaklučak 2-  koji se odnosi na zahtjev za povezivanje radnog staţa i isplatu zaostalih 

zarada je djelimično realizovan.  
U odnosu na zaključak 3 i poslovno tehničku saradnju vezanu za obezbjeđenje nastavka 

proizvodnje soli a koji se vezuje se i za zaključke Vlade Crne Gore kojima je definisano da se 
obezbijede uslovi kako bi se koncesionar uveo u privrednu djelatnost na Odboru je 
konstatovano da navedeni zaključak još uvjek nije realizovan. 

U odnosu na zaključak 4 i predlog Skupštine Crne Gore da u cilju rješavanja evidentnih 
problema u funkcionisanju Solane AD, da Vlada i Opština Ulcinj solidarno sagledaju 
mogućnost prodaje adekvatne drţavne ili imovine Opštine, kako bi se obezbijedila neophodna 
finansijska sredstva za nastavak primarne djelatnosti „Solana“ AD Ulcinj – proizvodnje soli, što 
ne podrazumijeva prodaju imovina AD Solana, konstatovano je da Odbor nije mogao dobiti 
jasne i precizne informacije jer sjednici, zbog ranije preuzetih obaveza, nije prisustvovao 
predstavnik Opštine Ulcinj. 

U odnosu na zaključak 5 koji se odnosi na sagledavanje mogućnosti vraćanja većinskog 
dijela akcijskog kapitala Solane „Bajo Sekulić“ AD Ulcinj u drţavno vlasništvo konstatovano da 
Odbor nije mogao dobiti jasne i precizne informacije  zbog odsustva predstavnika Ministarstva 
finansija. 
 

     Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar Damjanović. 
 
Četvrta tačka - TEKUĆA PITANJA 
 
Predsjednik Odbora je obavijestio članove: 
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a) da je Vlada Crne Gore utvrdila Predlog zakona o zaradama zaposlenih u javnom sektoru 
kao i da su u skladu sa navedenim aktom dostavljene primjedbe Udruţenje sudija Crne 
Gore i Vijeća za prekršaje Crne Gore kao i mišljenje Zaštitnika ljudskih prava i sloboda 
što im je proslijeđeno preko pisarnice. 
 

b) da je NVO „CEZAP“ dostavilo anexe pripremljene od Hypo Alpe Adrija banke AD 
Podgorica, a u vezi primjene Zakona o konverziji kredita u švajcarskim francima (CHF) 
u eure (EUR) što  je proslijeđeno preko pisarnice. 

 
c) da je upućen dopis od građanke Anke Vukčević koji se odnosi na konverziju Ugovora o 

zajmu zaključenim između nje i MFI  „Agroinvest“ 
 

d) da je za 23. novembar predviđeno odrţavanje 121. sjednice sa slijedećim dnevnim 
redom: 

 
1. Predlog zakona o završnom računu Budţeta Crne Gore za 2014. godinu, sa 

Izvještajem Drţavne revizorske institucije o reviziji Predloga zakona o završnom 
računu Budţeta Crne Gore za 2014. godinu; 
 

2.  Godišnji izvještaj o izvršenim revizijama i aktivnostima Drţavne revizorske 
institucije Crne Gore za period oktobar 2014 – oktobar 2015. godine i 

 
*     *     * 

Sjednica je završena u 12.00 časova 
*     *     * 

 
 
Broj: 00-63-7/15- 
 
 
SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA                   PREDSJEDNIK ODBORA 
Nađa Vukićević, s.r.                            mr AleksandarDamjanović, s.r. 
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120. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet, 
održana 13. novembra 2015. godine 

REZULTATI GLASANJA 
 
 

O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIV AKTA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 

FINANSIJSKI 
IZVJEŠTAJ SA 
IZVJEŠTAJEM O 
RADU AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE 
KOMUNIKACIJE I 
POŠTANSKU 
DJELATNOST ZA 
2014. GODINU; 
 

Zoran Jelić 
Veljko Zarubica 
Rešid Adrović 
Filip Vuković 
Damir Šehović 
Almer Kalač 
 

AleksandarDamjanović 
 

 

 
 


